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P R O T O K Ó Ł  NR XXXV/16 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 30 listopada 2016 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Ponikwia Kazimierz   - Sekretarz Gminy 

3/  Rajewska – Jaworowicz Joanna   - Skarbnik Gminy 

4/ Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 15.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Drzewiecki 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o uczczenie minutą ciszy pamięć górników, 

którzy zginęli tragicznie w kopalni w Polkowicach.  

Przewodniczący Rady Miejskiej, podziękował również za reprezentowanie Rady Miejskiej 

w Kożuchowie w poczcie sztandarowym podczas obchodów Narodowego Święta Niepodległości 

- 11 Listopada.  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Analiza działań podjętych w celu pozyskiwania zewnętrznych środków pomocowych.  

3. Współpraca Gminy Kożuchów z innymi jednostkami samorządu terytorialnego, instytucjami 

krajowymi i międzynarodowymi. 

4. Informacja o sprzedaży mienia komunalnego. 

5. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

6. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

7.1. przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie 

Wielkopolskim skargi Prokuratora Rejonowego w Nowej Soli na uchwałę Rady 

Miejskiej w Kożuchowie nr XIX/152/04 z dnia 23 września 2004 r. w sprawie 
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Regulaminu Cmentarzy Komunalnych znajdujących się na terenie gminy Kożuchów. 

/numer druku XXXV/1/16/ 

7.2. Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie 

Kożuchów na 2017 rok. /numer druku XXXV/2/16/ 

7.3. deklaracji współpracy Gminy Kożuchów z Gminą Niegosławice, Gminą Bytnica, 

Gminą Gubin, Gminą Kolsko, Gminą Lubrza, Gminą Maszewo, Gminą Skąpe, Miastem 

Kostrzyn nad Odrą, Miastem Żary, Miastem Gozdnica w celu realizacji zadania pn. 

„Wdrożenie i rozwój e-usług w administracji samorządowej oraz podnoszenie 

bezpieczeństwa teleinformatycznego” w ramach Działania 2.1 Rozwój społeczeństwa 

informacyjnego Regionalnego Programu Operacyjnego – Lubuskie 2020 na 2016 rok. 

/numer druku XXXV/3/16/ 

7.4. bezprzetargowej dzierżawy części nieruchomości niezabudowanej stanowiącej 

własność Gminy Kożuchów. /numer druku XXXV/4/16/ 

7.5. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2016 rok. /numer druku 

XXXV/5/16/ 

7.6. Programu współpracy w 2017 roku Gminy Kożuchów z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami. /numer druku XXXV/6/16/ 

8. Sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej Nr XXXIV. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektów uchwał w sprawie: 

- udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na wykonanie programu 

funkcjonalno-użytkowego i studium wykonalności do projektu pn. „Kolej na rower” – budowa 

ścieżek rowerowych w ramach rozwoju transportu ekologicznego na terenie Powiatu 

Nowosolskiego. /numer druku XXXV/7/16/ 

Projekt uchwały został jednogłośnie wprowadzony do porządku obrad. /za- 11/ 

Podczas głosowania obecnych 11 radnych na stan 15. 

- udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadania bieżące związane 

z obsługą stanowiska Powiatowego Konserwatora Zabytków. /numer druku XXXV/8/16 

Projekt uchwały został jednogłośnie wprowadzony do porządku obrad. /za- 11/ 

Podczas głosowania obecnych 11 radnych na stan 15. 
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Proponowany porządek obrad po wprowadzonych zmianach: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Analiza działań podjętych w celu pozyskiwania zewnętrznych środków pomocowych.  

3. Współpraca Gminy Kożuchów z innymi jednostkami samorządu terytorialnego, instytucjami 

krajowymi i międzynarodowymi. 

4. Informacja o sprzedaży mienia komunalnego. 

5. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

6. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

7.1. przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie 

Wielkopolskim skargi Prokuratora Rejonowego w Nowej Soli na uchwałę Rady 

Miejskiej w Kożuchowie nr XIX/152/04 z dnia 23 września 2004 r. w sprawie 

Regulaminu Cmentarzy Komunalnych znajdujących się na terenie gminy Kożuchów. 

/numer druku XXXV/1/16/ 

7.2. Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie 

Kożuchów na 2017 rok. /numer druku XXXV/2a/16/ 

7.3. deklaracji współpracy Gminy Kożuchów z Gminą Niegosławice, Gminą Bytnica, 

Gminą Gubin, Gminą Kolsko, Gminą Lubrza, Gminą Maszewo, Gminą Skąpe, Miastem 

Kostrzyn nad Odrą, Miastem Żary, Miastem Gozdnica w celu realizacji zadania pn. 

„Wdrożenie i rozwój e-usług w administracji samorządowej oraz podnoszenie 

bezpieczeństwa teleinformatycznego” w ramach Działania 2.1 Rozwój społeczeństwa 

informacyjnego Regionalnego Programu Operacyjnego – Lubuskie 2020 na 2016 rok. 

/numer druku XXXV/3/16/ 

7.4. bezprzetargowej dzierżawy części nieruchomości niezabudowanej stanowiącej 

własność Gminy Kożuchów. /numer druku XXXV/4/16/ 

7.5. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2016 rok. /numer druku 

XXXV/5/16/ 

7.6. Programu współpracy w 2017 roku Gminy Kożuchów z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami. /numer druku XXXV/6/16/ 

7.7. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na wykonanie programu 

funkcjonalno-użytkowego i studium wykonalności do projektu pn. „Kolej na rower” – 

budowa ścieżek rowerowych w ramach rozwoju transportu ekologicznego na terenie 

Powiatu Nowosolskiego. /numer druku XXXV/7/16/ 
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7.8. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadania bieżące 

związane z obsługą stanowiska Powiatowego Konserwatora Zabytków. /numer druku 

XXXV/8/16 

8. Sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej Nr XXXIV. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach został przyjęty jednogłośnie. /za- 11/ 

Podczas głosowania obecnych 11 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 2. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację dotyczącą analizy działań 

podjętych w celu pozyskiwania zewnętrznych środków pomocowych.  /Informacja w załączeniu/ 

Brzezińska Barbara – radna, w imieniu mieszkańców ulic Młynarskiej, Koszarowej, Rataja 

i Kościuszki podziękowała spółce P.U.K. USKOM za wkład nieplanowanych środków 

finansowych oraz ludzkich na poczet skanalizowania ulic Młynarskiej, Koszarowej, Rataja 

i Kościuszki.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapytał, z jakich środków pieniężnych 

została wydatkowana potrzebna kwota na wspomnianą inwestycję. Radny stwierdził, że nie 

przypomina sobie, aby Rada Miejska zwiększała środki finansowe na ten cel. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że środki na ten cel zostały zagospodarowane 

dzięki oszczędnościom po przetargowym.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na podstawie statystyk 

wszystkie inwestycje w Gminie Kożuchów zostały zaplanowane na kwotę 14 000 000,00 zł., 

z czego 8 500 000,00 zł. zostanie pozyskanych z dofinansowań.  

 

Do pkt.3. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację dotyczącą współpracy Gminy 

Kożuchów z innymi jednostkami samorządu terytorialnego, instytucjami krajowymi 

i międzynarodowymi. /Informacja w załączeniu/ 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę, że w przedstawionej 

informacji brak jest ujętej współpracy z Powiatem Nowosolskim oraz z Urzędem 

Marszałkowskim. Radny stwierdził, że są to ważne elementy, które powinny być zawarte 

w takiej informacji. 
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Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że wspomniana współpraca jest ujmowana 

w każdym sprawozdaniu z prac Burmistrza między sesjami.  

 

Do pkt. 4. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację dotyczącą informacji 

o sprzedaży mienia komunalnego. /Informacja w załączeniu/ 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy w projekcie budżetu Gminy 

Kożuchów na 2016 rok zaplanowana sprzedaż mienia komunalnego przewidywała kwotę 

700 000,00 zł. oraz czy było to bezpośrednio zapisane w budżecie jako sprzedaż, czy tylko 

wpływy do budżetu. 

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy odpowiedziała twierdząco.  

 

Do pkt. 5. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między 

sesjami. /Informacja w załączeniu/ 

Następnie Burmistrz oznajmił, że na sesji w dniu 27 października br. złożono 18 interpelacji. 

Wyznaczony termin udzielenia odpowiedzi został wyznaczony do dnia 29 listopada br. (21 dni 

roboczych od dnia ich zgłoszenia). Do dnia 29 listopada br. odpowiedzi zostały udzielone na 

wszystkie interpelacje. 

Jakóbczak Tomasz – radny, nawiązał do udzielonej odpowiedzi na wniosek złożony podczas 

sesji Rady Miejskiej w dniu 27 października br. w sprawie uciążliwego zapachu na terenie 

miasta. Radny stwierdził, że zlecone badania fizyko – chemiczne wody z rowu melioracyjnego 

powinny być pobrane po uprzednim zgłoszeniu takiego zanieczyszczenia, a nie w wyznaczonym 

terminie, ponieważ zdaniem radnego istnieje możliwość pobrania próbki w czasie, kiedy woda 

nie uległa zanieczyszczeniu.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że badania fizyko – chemiczne wody mogą 

zostać wykonane we wskazanym oraz w późniejszym terminie, natomiast muszą zostać 

wykonane przed planowanym spotkaniem z przedsiębiorcami, aby mieć argumenty w sprawie. 

Burmistrz dodał, że pojawiły się nowe okoliczności w sprawie, które trzeba zweryfikować, 

ponieważ przyczyna może istnieć z innej strony. 

Jakóbczak Tomasz – radny oznajmił, że nie twierdzi, że problem dotyczy tylko jednego 

przedsiębiorcy dodając, że chciałby aby sprawa została wyjaśniona raz na zawsze. Następnie 

radny zapytał, czy kontrola mogłaby odbywać się na zasadzie zgłoszenia telefonicznego. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że sprawę skonsultuje z poszczególnymi 

pracownikami. 
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Jakóbczak Tomasz – radny zapytał, czy może złożyć interpelację w tej sprawie. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, odpowiedział twierdząco. 

Brzezińska Barbara – radna, zgłosiła interpelację w sprawie: 

Cyt.:  

„Mieszkańcy Podbrzezia Dolnego są zawiedzeni brakiem ujęcia w Projekcie Budżetu Gminy 

Kożuchów na 2017 rok – w planowanych wydatkach na inwestycje i zakupy inwestycyjne – 

środków na skanalizowanie zaniedbanych obszarów Podbrzezia Dolnego. Wieloletnie starania 

Mieszkańców o doprowadzenie kanalizacji – od początku obecnej kadencji samorządu, 

w kolejnym, trzecim roku – nie zostały uwzględnione. Pomimo tego, że obiecywano, że 

kanalizacja zostanie zrobiona na tym terenie w 1. kolejności. To nie są jakieś fanaberie 

wymagających i niezadowolonych mieszkańców. Większość budynków ma oczyszczalnie 

ekologiczne, które obecnie są jak tykające bomby ekologiczne. One przestają funkcjonować, 

a nie ma firmy, która je instalowała, czyli mieszkańcy nie są w stanie sami poradzić sobie 

z problemem i dlatego liczą na pomoc ze strony Burmistrza. 

Wielokrotnie zwracaliśmy się z prośbą o pomoc. Już na początku kadencji obecnego samorządu 

– 23 stycznia 2015 r. radna Barbara Brzezińska zwróciła się z interpelacją o skanalizowanie 

zaniedbanych obszarów Podbrzezia Dolnego. Uzyskaliśmy wówczas odpowiedź, że spółka 

Uskom w roku bieżącym 2015. przygotowuje dokumentację projektową. 7 września 2015 r. 

mieszkańcy napisali interpelację, pod którą podpisali się wszyscy mieszkańcy osiedla 

i przekazali ją osobiście Burmistrzowi. Otrzymali zapewnienie, że kanalizacja osiedla zostanie 

zrobiona w 1. kolejności.  Kolejna udokumentowana interpelacja pochodzi z czerwca 2016 r. 

z prośbą o ujęcie inwestycji w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym na lata 2016 – 2020. 

Otrzymaliśmy kolejną obietnicę, że inwestycja zostanie wykonana w 1. kolejności.  

Gminę obowiązuje unijna dyrektywa dotycząca oczyszczania ścieków komunalnych. Nakłada ona 

obowiązek zapewnienia zbiorczego odbioru nieczystości zgodnie z normami unijnymi. W jakim 

zakresie nasz kożuchowski samorząd zamierza wywiązać się z obowiązku zapewnienia 

zbiorczego odbioru ścieków zgodnie z normami unijnymi i kiedy zamierza skanalizować 

zaniedbane obszary Podbrzezia Dolnego. 

Podczas jednej z ostatnich sesji tego roku Burmistrz złożył ustną deklarację, że będzie miał 

niebawem dobrą wiadomość dla Mieszkańców Podbrzezia w prezencie świątecznym w zakresie 

doprowadzenia kanalizacji. 

Czekamy Panie Burmistrzu. 

A dotrzymywanie słowa – procentuje.”                                                                                                                                           

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę, że omawiany punkt 

porządku obrad dotyczy sprawozdania z prac Burmistrza między sesjami oraz ewentualnych 

pytań dotyczących udzielonych już odpowiedzi na wnioski i interpelacje z poprzedniej sesji 

Rady Miejskiej. W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o składanie 

wniosków i interpelacji w następnym punkcie porządku obrad.  

Brzezińska Barbara – radna, cytując § 27 ust. 6 Statutu Gminy Kożuchów poinformowała, że 

radny może zabrać głos w każdym punkcie obrad. Następnie radna poprosiła Przewodniczącego 

Rady Miejskiej o nienadużywanie pewnych postanowień wynikających ze statutu Gminy 

Kożuchów.  
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Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej ponownie zauważył, że omawiany 

punkt porządku obrad dotyczy sprawozdania z prac Burmistrza między sesjami oraz 

ewentualnego dopytania się radnych w sprawie udzielonych już odpowiedzi na wnioski 

i interpelacje złożone podczas ostatniej sesji Rady Miejskiej, natomiast sprawa poruszona przez 

radną powinna być zgłoszona w punkcie dotyczącym składania wniosków i interpelacji.  

 

Do pkt. 6. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że w najbliższym czasie na Podbrzeziu 

Dolnym zostanie wykonana inwestycja związana z wykonaniem oświetlenia, natomiast 

w sprawie kanalizacji Burmistrz poinformował, że jeżeli wszystkie przydomowe oczyszczalnie 

ścieków zostały wykonane na własny koszt, wówczas Gmina nie może być z tym związana, 

chyba że to Gmina sponsorowała i wykonała przydomowe oczyszczalnie ścieków. Następnie 

Burmistrz dodał, że między innymi ulice Asnyka i Brzechwy zostaną zgłoszone do schetynówki 

i w pierwszej kolejności zostanie wykonana kanalizacja wymienionych ulic. Następnie 

Burmistrz poinformował, że jeżeli chodzi o wykonanie kanalizacji w innej części miasta, to 

wynika ona z przyznanych środków z zewnątrz na ten cel. Podczas swojej wypowiedzi 

Burmistrz poprosił o cierpliwość mieszkańców, ponieważ w kolejnych latach zostanie złożony 

wniosek o schetynówkę dla wspomnianych ulic. Burmistrz zauważył również, że jeżeli chodzi 

o bombę ekologiczną, to należy zauważyć, że jest ona obecnie w miejscowości Stypułów, gdzie 

większość mieszkańców nie posiada szamb i wszystkie nieczystości dostają się do gleby.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie wniosków 

i interpelacji w formie ustnej lub pisemnej.  

Brzezińska Barbara – radna oznajmiła, że jest za wykonaniem inwestycji na Osiedlu 

XXX Lecia PRL, ponieważ każda inwestycja zdaniem mieszkanki poprawia komfort życia 

mieszkańców. Następnie radna zapytała, czy do końca bieżącego roku wyjaśni się sprawa 

z pozyskaniem dofinansowania do wnioskowanej inwestycji i mieszkańcy doczekają się 

kanalizacji.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odbierając głos radnej poprosił 

o zwięzłe zgłoszenie interpelacji. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że termin udzielenia odpowiedzi w sprawie 

dofinansowania z Ministerstwa prawdopodobnie się przedłuży, natomiast w ciągu najbliższych 

lat Gmina Kożuchów będzie starała się o schetynówkę i w pierwszej kolejności przy realizacji 

tej inwestycji będzie wykonana kanalizacja.  

Jakóbczak Tomasz – radny, złożył wniosek w sprawie wyrywkowej kontroli dotyczącej kanału- 

rowu melioracyjnego nr ewidencyjny 157 w obr. 1 miasta Kożuchów, czyli zgłoszenie tzw. 
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telefoniczne i kontrola w tym samym dniu do 2/3 godzin po zgłoszeniu. Następnie radny złożył 

kolejny wniosek w sprawie zmiany lub przeorganizowania wyjazdu z ulicy Żeromskiego oraz 

wniosek dotyczący informowania radnego odnośnie pism, które będą kierowane w sprawie 

sygnalizacji świetlnej na ulicy Nowosolnej (przejście przy Biedronce oraz skrzyżowaniu przy 

ulicy Nowosolnej z Zygmuntowską). 

Perdian Halina- radna, złożyła wniosek w sprawie postawienia większej ilości stojaków na 

rowery w centrum miasta. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek w sprawie podania 

informacji, w nawiązaniu do zapewnień Pana Burmistrza, jak na dzień dzisiejszy wygląda 

sprawa odnośnie oświetlenia ul. Asnyka w Kożuchowie oraz w sprawie podania informacji dla 

mieszkańców w zakresie modernizacji drogi w Studzieńcu (zadanie: Rozbudowa drogi 

powiatowej nr 1052F Lubieszów – Studzieniec), ponieważ pierwotny termin zakończenia prac 

wyznaczony był na dzień 30 listopada 2016 roku, natomiast roboty trwają dalej, a mieszkańcy 

pytają kiedy zostaną one zakończone. Radny zauważył również, że brak jest takiej informacji 

również na stronie starostwa powiatowego. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa poinformował, że prace w zakresie modernizacji drogi 

w Studzieńcu zakończą się z dniem 5 grudnia bieżącego roku. 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi, podziękował radnemu 

Andrzejowi Marek za bezinteresowne wykonanie pieca mieszkance z Mirocina Górnego.  

 

Do pkt. 7.1. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie Wielkopolskim skargi 

Prokuratora Rejonowego w Nowej Soli na uchwałę Rady Miejskiej w Kożuchowie 

nr XIX/152/04 z dnia 23 września 2004 r. w sprawie Regulaminu Cmentarzy Komunalnych 

znajdujących się na terenie gminy Kożuchów. /numer druku XXXV/1/16/ 

Zieliński Henryk - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 7.2. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Kożuchów na 

2017 rok. /numer druku XXXV/2a/16/ 
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Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.7.3. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

deklaracji współpracy Gminy Kożuchów z Gminą Niegosławice, Gminą Bytnica, Gminą Gubin, 

Gminą Kolsko, Gminą Lubrza, Gminą Maszewo, Gminą Skąpe, Miastem Kostrzyn nad Odrą, 

Miastem Żary, Miastem Gozdnica w celu realizacji zadania pn. „Wdrożenie i rozwój e-usług 

w administracji samorządowej oraz podnoszenie bezpieczeństwa teleinformatycznego” 

w ramach Działania 2.1 Rozwój społeczeństwa informacyjnego Regionalnego Programu 

Operacyjnego – Lubuskie 2020 na 2016 rok. /numer druku XXXV/3/16/ 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa poinformował, że Gmina Kożuchów może pozyskać 

640 180,00 zł., w tym 85 % dofinansowania w kwocie 534 153,00 zł., natomiast wkład własny 

wyniesie 6 027,00 zł. Burmistrz dodał, że kwota dofinansowania zostanie przeznaczona na zakup 

sprzętu komputerowego w kwocie 150 960,00 zł oraz oprogramowania komputerowego 

i potrzebnych usług. Następnie Burmistrz dodał, że dzięki porozumieniu Urząd Miejski 

w Kożuchowie będzie mógł świadczyć usługi e-podatki osób fizycznych i prawnych,                

e - podatkami od środków transportu od osób fizycznych i prawnych, e-płatność, e-formularze, 

e-rada, e-budżet obywatelski oraz system sms. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 7.4. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

bezprzetargowej dzierżawy części nieruchomości niezabudowanej stanowiącej własność Gminy 

Kożuchów. /numer druku XXXV/4/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 7.5. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2016 rok. /numer druku XXXV/5/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 1, nie głosowało- 0/ 
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Do pkt. 7.6. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

Programu współpracy w 2017 roku Gminy Kożuchów z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami. /numer druku XXXV/6/16/ 

Brzezińska Barbara – radna oznajmiła, że składała interpelację w sprawie zrównoważonego 

przyznania środków dla organizacji pozarządowych oraz o przekazanie większej kwoty na 

kulturę, gdzie udzielona odpowiedź na interpelację była pozytywna. Następnie radna zapytała, 

czy ta sugestia została uwzględniona. Na zakończenie wypowiedzi radna oznajmiła, że gdyby 

była radną już drugą kadencję, wówczas wcześniej wnioskowałaby o podwyższenie środków na 

kulturę. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że wysokość środków 

przewidzianych na wsparcie realizacji zadań przez organizacje pozarządowe i inne podmioty 

wynosi w zakresie kultury 35 000,00 zł., w zakresie kultury fizycznej, sportu i turystyki 

220 000,00 zł., w zakresie pomocy społecznej i ochrony zdrowia 210 000,00 zł., w zakresie 

działalności na rzecz osób niepełnosprawnych 15 000,00 zł.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 7.7. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na wykonanie programu 

funkcjonalno-użytkowego i studium wykonalności do projektu pn. „Kolej na rower” – budowa 

ścieżek rowerowych w ramach rozwoju transportu ekologicznego na terenie Powiatu 

Nowosolskiego. /numer druku XXXV/7/16/ 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na wykonanie programu funkcjonalno-

użytkowego i studium wykonalności do projektu pn. „Kolej na rower” – budowa ścieżek 

rowerowych w ramach rozwoju transportu ekologicznego na terenie Powiatu Nowosolskiego. 

/numer druku XXXV/7/16/ 

Jakóbczak Tomasz – radny zapytał, czy ścieżka rowerowa będzie przebiegać tylko wzdłuż 

torów kolejowych oraz czy nie było możliwości, aby ścieżka rowerowa została przeprowadzona 

wzdłuż ulicy Nowosolnej w kierunku Nowej Soli. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że nie było takiej możliwości. 
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Jakóbczak Tomasz – radny oznajmił, że w takim razie może być problem z użytkowaniem, 

ponieważ zdaniem radnego byłoby lepiej, aby taka ścieżka rowerowa powstała w kierunku 

Nowej Soli przez ulicę Nowosolną, ponieważ ułatwiłaby mieszkańcom dojazd do pracy. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że podczas spotkania z członkiem Zarządu 

Dróg Powiatowych będzie wspólnie rozważany zakres i funkcjonowanie ścieżki rowerowej 

wzdłuż wspomnianej drogi. 

Jakóbczak Tomasz – radny zapytał, czy rozmowy będą dotyczyły tylko ścieżki rowerowej 

wzdłuż torów kolejowych. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa odpowiedział, że rozmowy będą dotyczyć drogi 

powiatowej w kierunku Nowej Soli, aby poprawić bezpieczeństwo użytkowników ruchu 

drogowego. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 13, przeciw- 1, wstrzymało się od 

głosu- 0, nie głosowało- 0/ 

 

Do pkt. 7.8. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadania bieżące związane 

z obsługą stanowiska Powiatowego Konserwatora Zabytków. /numer druku XXXV/8/16 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadania bieżące związane z obsługą 

stanowiska Powiatowego Konserwatora Zabytków. /numer druku XXXV/8/16 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 8 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Szukiełowicz Zdzisław – radny, Brzezińska Barbara – radna, 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Jakóbczak Tomasz – radny, Jagasek 

Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Perdian Halina – radna, Zieliński Henryk – 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Raczykowski Krzysztof – sołtys Sołectwa Mirocin Dolny, 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM, Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej, Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, Pikulski Adrian – 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 
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Podczas dyskusji omówiono i wyjaśniono zagadnienia dotyczące zwiększenia środków 

finansowych na kulturę dla organizacji pozarządowych oraz opłat i ich rozliczania za wywóz 

nieczystości płynnych przez spółkę P.U.K. USKOM. 

 

Do pkt. 9. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr XXXIV został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 10. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 16:50. 

      

Zapis audio posiedzenia na płycie CD stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

      Protokołowała                                  Przewodniczący Rady Miejskiej   

Magdalena Ozgowicz                Ireneusz Drzewiecki 


